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MØTEPROTOKOLL 
 

Formannskapet 
 

Møtested: Møterommet, Kommunehuset     

Møtedato: 15.06.2016 Tid: 20.00 

 

 

Innkalte: 
Funksjon Navn Forfall Møtt for 

Leder Monika Sande   

Medlem André Kristoffersen FO  

Nestleder Håkon André Nordberg Sæther FO  

Medlem Linda Tove Tverrånes Moen   

Medlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Gudbjørg Haukdal Navjord 

Rune Jørgensen 

Ole-Håkon Hemminghytt 

Tone Helbostad 

FO 

 

 

Andre Kristoffersen 

Håkon A.N. Sæther 

Gudbjørg Navjord 

 

 

 

Fra adm. (evt. andre):   

 

Behandlede saker:    

  

RS 

PS 25, 26/16 

 

Underskrifter: 

 

 

 

 

 

 

 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møtebokens blad er ført i samsvar med det som ble 

bestemt på møtet. 

 

 

 

 

      

      

 



 

  

 Side 2 av 4 

SAKSLISTE 
 

Saksnr. Arkivsaksnr.     

  Tittel   

25/16 16/342   

 GODKJENNING AV PROTOKOLL - FORMANNSKAPET  

 

26/16 16/317   

 KOMMUNESTRUKTUR - NULLALTERNATIVET, KONSEKVENSER 

AV Å FORTSETTE SOM EGEN KOMMUNE  
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Ordføreren ønsket velkommen og åpnet møtet på vanlig måte. Formannskapet var fulltallige 

med tre varamedlemmer. Det var ingen innvendinger til innkallingen og møtet ble erklært lovlig 

satt.  Bare en ordinær sak stod på sakslista, men flere referatsaker hadde tilkommet.  

Disse ble alle gjennomgått og behandlet.  

 

Fra administrasjonen møtte øk.sjef Geir-Arne Solbakk og kommunallederne Ågot Eide, Frank 

Movik og Lisbeth Movik.  

Møtets varighet var fra kl. 20.00 til kl. 22.15. 

 

 REFERATER 

 

Referat med søknad fra Galleri Eftf kafè v/Anne Rita Nybostad om redusert skjenkegebyr ble 

diskutert. Formannskapet mener denne må behandles med ordinær saksbehandling og 

vurderinger av både driftsutvalget og kommunestyret. Kommunestyret vurderes å måtte 

behandle den i egenskap av skjenkemyndighet. 

 

Kommunene Gildeskål og Beiarn har fått støtte for sitt syn i uenighetssak om 

eiendomsskattegrunnlag. Den sentrale Skatteklagenemda traff sitt vedtak i saken 23. mai. 

Eiendomsskattegrunnlaget øker betydelig som følge av dette og kommunene unngår et 

inntektsbortfall som over fem år ellers ville blitt på mer enn 30 MNOK. Skattyter kan 

fremdeles gå til rettslige skritt. 

 

Et notat om regulering av festeavgift for området ved Moldjord skole og på Slagøyra ble 

gjennomgått. Administrasjonen vil følge opp saken i tråd med innholdet i notatet. 

 

I politisk sak som skal behandles av kommunestyret 22. juni, om rullering av rusplan og der 

også alkoholpolitisk plan inngår, vil saksordfører fremme et tilleggsforslag. Det vil foreslås at 

kommunen viderefører alle skjenkebevillinger for alkohol, både salgsbevillinger og 

skjenkebevillinger, slik at man ikke trenger å søke. Slik mulighet er kommet som følge av 

endringer i alkoholloven.  

 

 

25/16  

GODKJENNING AV PROTOKOLL - FORMANNSKAPET  

 

Vedtak: 

Protokoll fra forrige møte ble godkjent.  Oppmøteskjema for dagens møte ble signert. 

 

 

26/16  

KOMMUNESTRUKTUR - NULLALTERNATIVET, KONSEKVENSER AV Å 

FORTSETTE SOM  EGEN KOMMUNE  

 

Vedtak: 

 

Rådmannens utredning om nullalternativet tas til etterretning.  

 

Enstemmig vedtatt. 
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